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استاندار هرمزگان : 

۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان برای تکمیل بندر 
نخل ناخدا بندر عباس  درنظر گرفته شده است

مهدی دوستی در آیین آغاز عملیات اجرایی تکمیل 
موج شــکن فاز نخست بندر نخل ناخدا بندرعباس 
اظهار داشت: هرمزگان پایتخت گردشگری دریایی 

ایران بوده و باید این موقعیت را توسعه دهیم.
وی بیان داشــت: پروژه نخل ناخــدا در یک مقطع 
متوقف شده بود اما اکنون علاوه براینکه می خواهیم 
این پروژه موج شکن این بندر را با یک قرارداد حدود 
۱۳۵ میلیــارد تومانی تکمیل کنیــم، مذاکراتی هم با 
ســرمایه گذاران داشتیم تا ظرفیت های این منطقه را 
ببینند و سرمایه گذاری انجام دهند که در این بخش هم 
۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان درنظر گرفته شده است.

دوستی اشاره کرد: صرفا به این تک پروژه اتکا نشده 
و در قالب یک اکوسیستم دریایی دیده شده و علاوه 
بر بندر نخل ناخدا قرار است پروژه های شهید حقانی 
و جزیــره هرمــز هم در گام نخســت در قالب یک 

اوکسیستم کار کنند.
وی گفت: در قدم بعدی قرار است بندر خمیر، تالاب 

و قشم هم به این اکوسیستم اضافه شوند.
 دوستی اضافه کرد: باید زیر ساخت این طرح به عنوان 
پله اول انجام و تکمیل شــود تا آمادگی واگذاری به 

سرمایه گذاران را داشته باشد.
وی ادامه داد: بندر نخل ناخدا، طرح خوبی است چون 
هتل و تفریحات دریایی ویژه و به روزی در طول این 
مسیر دیده شده است و امیدواریم تا می توانیم فاصله 
بین طراحی و اجرای طرح ها را کم کنیم، تقریبا تمامی 
تفریحاتی که در دنیا وجود دارد مطالعه شده و درواقع 
بیش از ۶ ماه زمان برای این منظور صرف شده است.

استاندار هرمزگان گفت: با حساسیت زیاد و جلسات 
متعددی به این طرح رســیدیم چــون اعتقاد داریم 
مردم ایران و هرمزگان شایســته بهترین ها هستند و 

در همین راســتا هم حرکت کردیم و سطح عالی را 
درنظر گرفتیم.

وی افزود: علت وقفه ای که در این پروژه رخ داد، نبود 
منابع مالی به میزان کافی و اینکه این بندر به عنوان یک 
پروژه تعریف شــده بود نه یک طرح کامل، اما از آذر 
ماه امسال این طرح در دستور کار قرار گرفت و همه 

پای کار هستند تا این پروژه تکمیل شود.
شایان ذکر است؛ بندرگاه چند منظوره نخل ناخدا از 
طرح های منحصر بفرد بندری کشور قلمداد می شود 
که با هدف کاهش ترافیک دریایی، دسترســی آسان 
به جزیره هرمز، ایمن ســازی ســفرهای دریایی و 
رونق گردشــگری ساحلی و دریایی در منطقه شرق 
بندرعباس در دست احداث است که با بهره برداری 
کامل از این طرح فاصله ۱۹ کیلومتری بندرعباس به 

جزیره هرمز به ۱۰ کیلومتر کاهش پیدا می کند.
بنــدر نخل ناخدای بندرعباس؛ طرحی تمام ملی که 
کلنگ احداث آن در سال ۱۳۹۰به زمین خورد و قرار 
بــود به عنوان یکی از طرح های مهم و منحصر به فرد 
در کشــور به شکل نخل ساخته شود اما با رها شدن 
آن، امید مردمان این دیار به ادامه ساخت آن در دولت 
گذشته، ناامید شد و امروز در دولت سیزدهم عملیات 

اجرایی بندر نخل ناخدا آغاز شد.

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
با بیان اینکه ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان برای 
تکمیــل و بهره بــرداری از بندر نخل ناخدا 
درنظر گرفته شده است، گفت: برای تکمیل 
فاز نخســت این بندر اعتباری حدود ۱۳۵ 

میلیارد تومان لحاظ است.

بخش زيادی از پروژه های عمرانی تا 
پايان سال به بهره برداری خواهد رسید

اقتصاد کیش-      به گزارش  اقتصاد کیش  روند تکمیل و اجرای پروژه های عمرانی 
در شهر بندر عباس در نیمه دوم سال ۱٤۰۱ رشد چشمگیری داشته است.

شــهردار بندرعباس در همین رابطه اظهار داشت با توجه به تغییرات آب و هوایی و 
افزایش ساعات کارمفید در شهر بندرعباس روند تکمیل پروژه ها با سرعت بیشتری 

در حال انجام است.
مهــدی نوبانی افزود :امیدواریم بتوانیم پل پیامبر اعظم )ص(،اولویت پنجم ،ورودی 
شرقی شهر ،بلوار ساحلی شرقی و سایر پروژه ها را تا دهه فجر امسال و اواخر سال 

به بهره برداری برسانیم.
نوبانی خاطر نشان کرد :بندرعباس به عنوان قطب تجاری و اقتصادی کشور نیازمند 
تحول بنیادین در همه حوزه های شهری می باشد که زیر ساختهای آن باید فراهم شود 
و این امر نیازمند پژوهش در بخشهای مختلف است و نخبگان و دانشگاهیان میتوانند 

در این مسیر شهرداری را همراهی نمایند.

شهردار بندرعباس :

 اعضای هیئت ريیسه هیات فوتبال 
هرمزگان  مشخص شدند     

اقتصاد کیش-      مجمع عمومی و انتخابات اعضای هیئت رییسه هیات فوتبال استان 
هرمزگان در غیاب مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال برگزار شد. 

مجمع عمومی و انتخابات اعضای هیئت رییسه هیات فوتبال استان هرمزگان با حضور 
مدیر کل ورزش و جوانان هرمزگان، دو عضو هیئت رییسه فدراسیون در محل سالن 

مجموعه ورزشی کارگران بندرعباس برگزار شد. 
دبیر هیات فوتبال اســتان هرمزگان با بیان این که طی یک سال گذشته به دلیل کرونا 
هیات موفق به برگزاری مجمع سالیانه نشد اما برنامه های هیات فوتبال و فدراسیون به 

صورت مطلوب برگزار شد.
اصغر معماری بیان کرد: با وجود شــرایط کرونایی تمامی مســابقات و کلاس های 
آموزش داوران و مربیان برگزار کردیم که به نوع خودش در سطح ایران کم نظیر بود 

چرا که با خبر بودیم خیلی از استان حتی مسابقات خود را هم برگزار نکردند. 
در ادامه رئیس هیات فوتبال هرمزگان در مورد  عملکرد هیات فوتبال بیان کرد: بر اساس 
تقویم، برنامه های آموزشی، استعدادیابی و رویدادهای مختلف استانی و شهرستانی را 
برگزار کردیم و میزبان چند طرح استعدادیابی تیم  ملی بودیم و منتخبین مستعد استان 

هم بعد از مراحل مختلف به استعدادیابان طرح های کشور معرفی شدند.
قاسم رنجبریان بیان کرد:  باشگاه های استان در تمامی رده های سنی در فوتبال، فوتسال 
و فوتبال ساحلی فعالیت دارند و تیم های زیادی در لیگ های برتر، یک، دو، سه و رده 

های سنی کشور داریم. 
منصور پزشک، مدیر مالی هیات فوتبال هرمزگان گفت: درآمد و هزینه کردهای هیات 
فوتبال منابع و موارد زیادی ندارد و بیشتر آن از طریق ورودیه مسابقات و بخشی هم 
از حق عضویت است که فدراسیون به هیات فوتبال استان پرداخت می کند. وی بیان 
داشت از زمانی که هیات را تحویل گرفته ایم هیچ بدهی به داوران و سایر جاهای که 

هیات با آن ها کار می کنند ندارد. 
احمد رضا حیدری، دیگر عضو هیئت رییســه فدراســیون فوتبال و مشاور رئیس 
فدراسیون فوتبال گفت: واقعا متاسف هستم با این همه صنایع و امکانات حمایت مالی 

از ورزش و فوتبال آن نشود.
وی بیان کرد: بسیاری از فوتبالیست های هرمزگانی در تیم های حوزه خلیج فارس و 
تیم های آن ها بازی می کنند که این نشان از پتانسیل فوتبال هرمزگان است اما باز هم 

اسپانسرهای مالی و صنایع از فوتبال استان حمایت نمی کنند. 
مشاور فدراسیون فوتبال تصریح کرد: هرمزگان در بحث فوتبال ساحلی بانوان و آقایان 
و فوتسال نگین درخشان کشور هستند و جا دارد که مسوولان پای کار بیایند و از فوتبال 

استان حمایت لازم را داشته باشند. 
طهمورث حیدری، عضو هیئت رئیسه و مسئول کمیته امور استان های فدراسیون فوتبال 
در این مجمع با بیان این که به استان های متعدد سفر کرده و مجامع مختلفی را برگزار 

کرده است، از نحوه برگزاری این نشست ابراز رضایت کرد. 
محمد احمدی زاده، رئیس هیات فوتبال شهرستان بندرعباس به عنوان نامزد نماینده 
روسای هیات فوتبال، گفت: با وجود این که هرمزگان قطب اقتصاد کشور است اما 

ورزش آن به خاطر مسائل مالی و عدم اسپانسر ها رنج می برد.
رسول جهانداری، رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری بندرعباس و 
نامزد مدیران عامل باشگاه ها، بیان کرد: دغدغه مالی اصلی ترین دغدغه ورزش استان 
است و امیدوارم که صدای ما و ورزشکاران ما به گوش مسوولان پایتخت کشور برسد.

وی بیان کرد: صنایع هرمزگان وظیفه دارند به مسوولیت اجتماعی خود عمل کنند که 
متاسفانه برخی از صنایع این کار را به خوبی انجام نمی دهند.

کلثوم دارا، نامزد نایب رئیس بانوان گفت: ورزش بانوان مظلوم واقع شده است و در 
استان زیر ساخت های مختص آن ها نیست و امیدوارم این اتفاق بیفتد و بانوان بیشتر 

دیده شوند. 
عباس امینی زاده، رئیس ســابق هیات فوتبال هرمزگان و نامزد نایب رئیسی آقایان، 
گفت: از این که یک بار دیگر می خواهم در کنار اعضای هیات باشم بسیار خوشحالم 

و امیدوارم برای این ورزش موثر واقع باشم.
وی بیان کرد: ورزش فوتبال جایگاه ویژه ای در دنیا دارد و غافل شــدن از این رشــته 

ورزشی می تواند ضررهای زیادی داشته باشد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان هرمزگان در این نشست با بیان اینکه فوتبال امروز یک 
صنعت پرطرفدار و یک ورزش علمی است، گفت : تمام تلاش خود را خواهیم کرد 

تا فوتبال استان به جایگاه بالاتری برسد.
مظفر خادمی نسب اظهار کرد: حق فوتبال و فوتبالیست های استان هرمزگان حداقل 
یک تیم در لیگ برتر است و امیدوارم هر چه زودتر این اتفاق بزرگ برای استان بیفتد. 
در پایان مجمع عمومی و انتخابات اعضای هیئت رییســه محمد احمدی زاده به 
عنوان نماینده روســای هیات فوتبال،  رسول جهانداری به عنوان نماینده مدیران 
عامل باشگاه ها، کلثوم دارا به عنوان نایب رئیس بانوان و عباس امینی زاده به عنوان  
نایب رئیس آقایان با رای اعضای مجمع به عضویت هئیت رئیســه هیات فوتبال 

هرمزگان انتخاب شدند.

برگزاری مجمع انتخاباتی فوتبال استان هرمزگان :

 نیروهای بومی در اولويت جذب 
صنايع باشند

اقتصاد کیش-     فرماندار جاسک گفت: صنایع پالایشگاهی و پتروشیمی فرصت 
شغلی برای نیروهای بومی این شهرستان فراهم کرده و این نیروها در اولویت به کارگیری 

در اجرای طرح ها باشند.
علی مهرانی  اظهار داشت: چنانچه به نیرو و تخصصی نیاز است یا در آینده نیاز خواهد 
شد که درحال حاضر وجود ندارد می توان با آموزش، افراد متخصص را تربیت کرد 
و آموزش هم در برنامه های شرکت های صنعتی و پیمانکاری فعال در این شهرستان 

باشد.
وی ادامه داد: البته برخی شرکت ها و پیمانکاران اعلام نیاز به نیروهای فنی در چهار رشته 
از قبیل تأسیسات، ابزار دقیق، جوشکاری و رشته های دیگر کرده اند که فنی و حرفه ای 

می تواند افراد را در این رشته ها آموزش دهد.
وی اضافه کرد: علاوه بر فنی و حرفه ای در حال تجهیز مدرسه ای نوساز در روستای 
گوان با استفاده از ظرفیت شرکت ها و صنایع فعال در منطقه هستیم تا رشته های فنی 
در آن آمــوزش داده و در آینــده با توجه به نیازهایی که به وجود خواهد آمد، نیروها 

به کارگیری شوند.
فرماندار جاســک گفت:  برخی نیازهای آینده صنایع در حال ایجاد در این منطقه به 
نیروی انسانی، دریافت شده و همچنان درحال دریافت بوده تا آموزش ها متناسب با 
نیازها باشد و مساله اشتغال افراد بومی از ابتدا در این شهرستان حل شده تا هزینه های 

اجتماعی ایجاد نکند.
مهرانی در زمینه مســوولیت های اجتماعی هم بیان کرد:  شــرکت های پیمانکاری، 
پالایشــگاهی و پتروشیمی درحال راه اندازی در این شهرستان در روستاهای اطراف 
خود خدماتی به مردم در قالب مســوولیت های اجتماعی داده اند اما درصدد هدایت 
متمرکز مسوولیت های اجتماعی بر اساس نیازهای عمده شهرها و روستاهای اطراف 

آن ها و نظارت بر اجرای این مسوولیت ها هستیم

فرماندار جاسک:

بیش از ۱۵ هزار متر مربع از اراضی ملی 
و دولتی در جزيره قشم رفع تصرف شد

اقتصاد کیش-    رییس کل دادگســتری اســتان هرمزگان از رفع تصرف سه قطعه از 
اراضی ملی و دولتی به مساحت ۱۵ هزار و دویست و هشتاد و سه متر مربع در جزیره 

قشم خبر داد.
مجتبی قهرمانی اظهار داشت: این سه قطعه از اراضی ملی و دولتی در خارج از محدوده 

طرح هادی روستاهای ملکی و گوران جزیره قشم آزادسازی شده است.
وی ارزش تقریبی اراضی اعاده شــده را ۷٤ میلیارد و ســیصد و سی و شش میلیون 
ریال ذکر کرد و افزود: این رفع تصرفات پس از طی مراحل قانونی و آگاهی خواستن 
)استعلامات( مورد نیاز از مراجع ذیربط به دستور دادستان عمومی و انقلاب شهرستان 
قشم و از سوی یگان حفاظت از اراضی ملی و دولتی سازمان منطقه آزاد با همکاری 
نیروی انتظامی به مرحله اجرا درآمده اســت. رییس کل دادگستری استان هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: با توجه به تاکیدات رییس قوه قضاییه مبنی بر مقابله قاطع و بدون 
اغماض با متصرفان اراضی ملی و دولتی، این موضوع از جمله اولویت  های دادگستری 
این استان در راستای احیای حقوق عامه و اجرای بند دوم اصل ۱۵۶ قانون اساسی است

رییس کل دادگستری هرمزگان:

آغاز فراخوان چهارمین دوره 
انتخاب کتاب سال جزيره قشم

اقتصاد کیش-     مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم از آغاز فراخوان 
چهارمین دوره انتخاب کتاب سال جزیره قشم خبر داد. 

مهدی سلامتی هرمزی با اعلام این خبر گفت: این فراخوان به منظور حمایت، تکریم 
و پاسداشت پدیدآورندگان و صاحبان اثر مکتوب برگزار می شود.

وی ادامه داد: آثار ارسالی برای شرکت در فراخوان باید از فروردین ماه ۱٤۰۰ تا نیمه 
بهمن ۱٤۰۱ برای نخســتین بار به چاپ رسیده باشد و نویسنده یا مترجم باید بومی 

جزیره باشد و یا از اقمامت وی در قشم ۳ سال گذشته باشد.
به گفته سلامتی، آثاری می توانند در این فراخوان شرکت کنند که از نظر محتوا مرتبط 

با قشم باشد و هر نویسنده تنها می تواند در یک بخش شرکت کند.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم یادآور شد: زمان شرکت و ارسال 
آثار به دبیرخانه فراخوان تا ۱۵ بهمن ماه و زمان داوری آثار از ۱۵ تا ۲۱ بهمن ماه است 
و آیین پایانی و اعلام نتایج نیز ۲۲ بهمن همزمان با دهه مبارک بجر برگزار خواهد شد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم  خبر داد:

درخشش قايقرانان هرمزگانی
 در مسابقات قهرمانی کشور

اقتصاد کیش-  دو قایقران هرمزگانی در مسابقات قهرمانی کشور موفق به کسب یک 
مدال طلا و یک برنز شدند. 

در بخش پاراکانو این مسابقات اسلام جاهدی ورزشکار پر افتخار هرمزگان در ماده 
VL۲ صاحب مدال طلا شد اما در مسابقات قایقرانی اسلالوم و در رده سنی جوانان 
مریم ارزانی به مدال برنز بخش دختران دست یافت. مسابقات قایقرانی قهرمانی کشور 

در ماده های مختلف با حضور ۹ استان در دریاچه آزادی تهران برگزار شد.

اقتصاد کیش-       ناظر گمرکات هرمزگان گفت: گمرکات استان از ابتدای سالجاری 
تاکنون به درآمد ۳۱۰ هزار میلیارد تومانی دست یافته که نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته افزایش ۳۱٤ درصدی داشته است.
حســین سعیدی  در نشست با ابراهیم مرادیان مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان 
افــزود: میزان صادرات از گمرکات هرمزگان در این مدت ۲۵ میلیون تن به ارزش 
۲۹۸ هزار و ۸۳۱ میلیارد ریال اســت که در مقایســه با مدت مشابه سال گذشته ۳۰ 

درصد افزایش داشته است.
وی بیان داشــت: بیشترین کالاهای صادراتی شامل انواع فلزات، مواد پلاستیکی، 
محصولات صنایع شیمیایی، محصولات معدنی و محصولات صنایع غذایی بوده 
که به مقصد کشورهای امارات متحده عربی، چین، عمان، ترکیه و هند بارگیری شد.

مدیرکل گمرک شهید رجایی درخصوص میزان واردات از گمرکات هرمزگان نیز 
بیان داشت: ۶ میلیون تن کالا به ارزش ۲ هزار و ۶۱۷ میلیارد ریال وارد گمرکات استان 
شده که از لحاظ تناژی سه درصد و از نظر ارزش ٤۳۵ درصد افزایش داشته است.

وی، با بیان اینکه ترانزیت خارجی و داخلی به ترتیب ٤۸ درصد و ۲٤ درصد نسبت 
به مدت مشابه سال قبل افزایش داشته است، افزود: بیشترین کالاهای وارداتی نیز 
شامل برنج، پلاستیک، گوشت، ماشین آلات و سایر موادمعدنی بوده که از کشورهای 

چین، هند، امارت متحده عربی، آلمان و ایتالیا وارد استان شده است.
در پایان این نشست حسین سعیدی ناظر گمرکات هرمزگان به همراه ابراهیم مرادیان 
مدیرکل دیوان محاســبات اســتان از اسکله شهید رجایی و انبارهای برنج، گندم و 

ذرت بازدید کردند.

ناظر گمرکات هرمزگان  اعلام کرد:

درآمد گمرکات هرمزگان
 ۳۱۴ درصد افزايش يافت


